
P R O T O K Ó Ł  Nr LVI/2023
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 24 maja 2023 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.15  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 14
Radni nieobecni - 0

  

Adn. pkt 1. Otwarcia LVI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący
Rady  Miejskiej  –  Tomasz  Kasprzak,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  Powitał Burmistrza, radnych
oraz sołtysów i widzów przed monitorami.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z LIV i LV sesji Rady Miejskiej.
3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

4. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia składu

osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Miłomłynie.
6. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmiany  Studium uwarunkowań

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Miłomłyn.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości  Liwa
(działki ew. nr 163/1, 163/2, 163/3).

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w części miejscowości 
Miłomłyn (działka ew. nr 387/1).

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn (cz. dz. nr 928/3).

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn (cz. dz. nr 928/3).

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w  trybie
bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn (cz. dz. nr 340/8).

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Liwa.
13. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (dz. nr 114/6).
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (dz. nr 46/16 i 46/18).
15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji programu

współpracy Gminy Miłomłyn z organizacjami pozarządowymi w 2022 r. oraz
wieloletniego programu współpracy na lata 2019-2025”.

16. Podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza
Miasta i Gminy Miłomłyn.

17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2023-2035.

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na
2023 r.

19. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  
20. Wolne wnioski i informacje.
21. Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że zostały
przedłożone radnym dwa dodatkowe projekty uchwał dotyczące oświaty. Projekty
te były opiniowane przez komisje Rady Miejskiej. W związku z tym zgłosił wniosek
formalny o rozszerzenie porządku obrad o punkt:  „Podjęcie uchwały w sprawie
zmiany  sieci  oddziałów  przedszkolnych w szkołach  podstawowych oraz  innych
form  wychowania  przedszkolnego  prowadzonych  przez  Gminę  Miłomłyn”,
po czym poddał go pod głosowanie imienne.

„Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 3 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zgłosił  wniosek  formalny
o rozszerzenie porządku obrad o punkt:  „Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia
planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę
Miłomłyn  oraz  określenia  granic  obwodów  publicznych  szkół  podstawowych
prowadzonych  przez  Gminę  Miłomłyn”,  po  czym  poddał  go  pod  głosowanie
imienne.

„Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  głosowało  14  radnych,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 4 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty.
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W związku z tym punkty te zostają wprowadzone do porządku obrad jako
punkt 19 i 20. Dotychczasowe punkty 19, 20 i 21 otrzymują numerację 21, 22 i 23.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołu z LIV i LV sesji Rady Miejskiej.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekty
protokołów  były  dostępne  w  Biurze  Obsługi  Rady,  jak  i  dostępne  na  sesji.
W związku z tym radni mogli się zapoznać z ich treścią.

Radni nie zgłosili uwag do protokołów.

W związku z  tym Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie imienne
wniosek o przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej.   

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.    

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 5 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie imienne wniosek
o przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Miejskiej.   

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się”
1 radny.    

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 6 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty.

Adn. pkt 3. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz
działań podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru
Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację
o działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku
aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 7 do protokołu Nr LVI/2023
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z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  w  nawiązaniu  do  spotkania  Burmistrza
w dniu 19 kwietnia br. z Wicewojewodą Warmińsko-Mazurskim, Panem Piotrem
Kopaczewskim  nt.  Społecznej  inicjatywy  mieszkaniowej  dotyczącej  budowy
mieszkań na wynajem poinformował,  że czytał  artykuł,  iż  ten program ma być
zastąpiony czymś innym. Zapytał, na jakiej zasadzie miałoby to polegać, bo jest to
ważny temat dla mieszkańców.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  stwierdził,  że  program
„Mieszkanie plus” nie wyszedł.  Rządzący przymierzają się do budowy mieszkań na
wynajem wspólnie  z  samorządami.  Na  terenie  powiatu  w ten program weszła
jedna gmina. Dla gminy to nie jest atrakcyjne, dla mieszkańców na pewno by było
atrakcyjne. Tworzy  się  zrzeszenie  19  gmin,  z  których każda przekazuje w zasób
działki pod budowę i czeka w kolejce, jak będą pieniądze. Pieniądze są, chyba ok.
65 mln zł. Później gmina dostaje te mieszkania i przydziela najemcom.  Na razie
gminy podchodzą do tego ostrożnie. 

Radny  Marek  Grzęda  zapytał,  czego  dotyczy  dzierżawa  jeziora
w Wielimowie.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że poprzedni
dzierżawca  jeziora  zrezygnował  z  jego  dzierżawy.  Jezioro  należy  do  Skarbu
Państwa.  W  imieniu  Skarbu  Państwa  jeziorem  zarządza  Starosta.  Pięciu
mieszkańców Wielimowa wystąpiło z  wnioskiem do Starosty o wydzierżawienie
tego jeziora. Starosta podjął decyzję, że podpisze umowę z jedną z tych osób na
trzy lata od czerwca br. Osoby te planują zarybiać to jezioro, wyrównać teren wokół
oraz dokonać nasadzeń.

Radny Piotr Antoszewski zapytał, czego dotyczyło spotkanie w dniu 18 maja
br.  odnośnie  budowy  kolumbarium  z  właścicielami  sąsiednich  działek.
Dodał, że kolumbarium jest w trakcie budowy, a termin realizacji chyba już dawno
minął.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że spotkanie
dotyczyło  zmiany  miejsca  budowy  kolumbarium  na  cmentarzu  w  Miłomłynie.
Ostateczna  decyzja  w tej  sprawie  nie  została  jeszcze podjęta.  Gmina czeka  na
ogólne  rozstrzygnięcie  z  powiatu.  Sanepid  na  razie  nie  zajął  stanowiska  w  tej
sprawie.  Informował o tej  sprawie na ostatnim posiedzeniu komisji.  Mieszkańcy
sąsiadujący  z  tym miejscem mają  swoje  zdanie  na  ten temat,  a  gmina  swoje.
Zgodnie  z  prawem  gmina  może  budować  kolumbarium  w  wyznaczonym
dotychczas  miejscu.  Termin  realizacji  tego  przedsięwzięcia  jest  przesunięty.
Wykonawca wyraził na to zgodę.  Burmistrz zapewnił,  że kolumbarium zostanie
wybudowane na cmentarzu w Miłomłynie.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  zapytał,  czy  z  chwilą  wydzierżawienia
jeziora  w  Wielimowie  będzie  ono  dostępne  dla  pozostałych  mieszkańców
miejscowości.
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Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  jezioro
będzie dostępne dla mieszkańców. 

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono więcej pytań.

Adn. pkt 4. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022.

Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,  Pan Mirosław
Rafalski poinformował, że zgodnie z art. 16a ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 2004 r.
o pomocy społecznej gminy, powiaty oraz samorząd województwa przygotowują
corocznie oceny zasobów pomocy społecznej za poprzedni rok w oparciu o analizę
lokalnej sytuacji społecznej i  demograficznej. Zasoby obejmują w szczególności,
infrastrukturę,  kadrę,  organizacje  pozarządowe,  nakłady  finansowe  na  zadania
z  pomocy  społecznej  bez  względu  na  podmiot  je  finansujący  i  realizujący.
Ocena obejmuje osoby i  rodziny korzystające z pomocy społecznej,  rodzaje ich
problemów oraz ich rozkład ilościowy. Organ wykonawczy jednostki  samorządu
terytorialnego  przedstawia  ocenę  co  roku  Radzie  Gminy,  odpowiednio  Radzie
Powiatu,  a do 30 czerwca sejmikowi właściwej wojewódzkiej jednostki samorządu
terytorialnego.  Ocena  wraz  z  rekomendacjami  jest  podstawą  do  planowania
budżetu na rok następny. Ocena zasobów pomocy społecznej zawiera 55 stron.
To jest szczegółowa analiza wszystkich elementów składowych, którymi zajmuje
się  Miejsko-Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w  Miłomłynie.  Ocena  jest
zamieszczana w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zapytał,  czy  radni  mają
jakieś pytania.

Radny Szymon Andruszkiewicz poinformował,  że nie ma pytań,  gdyż nie
miał okazji zapoznać się z tym dokumentem. Szkoda, że radni nie otrzymali tego
dokumentu przed sesją. Wówczas wiedzieliby, jakie zadawać pytania.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  stwierdził,  że  skoro
dokument nie został dostarczony radnym przed sesją i nie jest on prezentowany
na tej  sesji,  radni  nie mieli  możliwości  zapoznania się  z  nim.  W związku z tym
zwrócił się z prośbą do Kierownika MGOPS o przesłanie tego dokumentu radnym
w celu zapoznania się. Poinformował, że do tego tematu można będzie powrócić
na przyszłej sesji Rady Miejskiej, bądź posiedzeniu komisji.

Adn. pkt 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia
składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,
iż w związku z tym, że został rozszerzony skład Rady o radną Emilię Szymańską
podczas  prac  komisji  ustalono,  że  zostanie  uzupełniony  o  radną  skład  komisji
oświaty.

 5



Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 8 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
uchwały  w sprawie ustalenia  składu osobowego stałych Komisji  Rady Miejskiej
w Miłomłynie została podjęta.

Uchwała Nr LVI/431/2023 
wg załącznika Nr 9 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt. 6 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  i  gminy
Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  dotyczy  zmiany  studium  w  związku  ze  zmianami  planu
zagospodarowania  przestrzennego.  Komisje  Rady  Miejskiej  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 10 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia
zmiany  Studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego
miasta i gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LVI/432/2023 
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wg załącznika Nr 11 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Liwa.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  dotyczy  zmiany  przeznaczenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego dla działek o nr 163/1, 163/2 i 163/3 z funkcji rolnej na mieszkalne.
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Radna Joanna Karabinowska zapytała, gdzie znajdują się te działki.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak poinformował,  że działki
znajdują się blisko tartaku w Liwie. Dodał, że wnioskujący był świadomy bliskości
zakładu produkcyjnego.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  uchwała  w  sprawie
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Miłomłyn w miejscowości Liwa została podjęta.

Uchwała Nr LVI/433/2023 
wg załącznika Nr 13 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Miłomłyn w części miejscowości 
Miłomłyn (działka ew. nr 387/1).

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  dotyczy  działki  nr  387/1,  na  której  znajduje  się  sklep
wielkopowierzchniowy. Wnioskodawca  złożył  wniosek  o  zmianę  miejscowego
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planu zagospodarowania przestrzennego dla tej działki z uwagi na plany na dalsze
inwestycje. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 14 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  uchwała  w  sprawie
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy
Miłomłyn w części miejscowości Miłomłyn (działka ew. nr 387/1) została podjęta.

Uchwała Nr LVI/434/2023 
wg załącznika Nr 15 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie
bezprzetargowym  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy
dzierżawy części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn
o nr 928/3 o pow. 600 m² na okres 3 lat, bez prawa zabudowy i trwałych nasadzeń.
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Dodał, iż Rada
oczekuje od Burmistrza, że dokumentacja na zagospodarowanie terenu przy tężni
w  Miłomłynie  będzie się  procedowała,  by  można  było  myśleć  o  dalszych
inwestycjach na tym terenie.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 16 do protokołu
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Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LVI/435/2023 
wg załącznika Nr 17 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie
bezprzetargowym  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy
dzierżawy części nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn
o nr 928/3 o pow. 840 m² na okres 3 lat, bez prawa zabudowy i trwałych nasadzeń.
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 18 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LVI/436/2023 
wg załącznika Nr 19 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie
bezprzetargowym  umowy  dzierżawy  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej
własność Gminy Miłomłyn.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn, części
działki  nr  340/8  pod  pomieszczeniem  gospodarczym  oraz  do  obsługi  lokalu
mieszkalnego i  pomieszczenia  gospodarczego bez  prawa zabudowy  i  trwałych
nasadzeń. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy nieruchomości
gruntowej stanowiącej własność Gminy Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LVI/437/2023 
wg załącznika Nr 21 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  w  miejscowości
Liwa.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,
że proponuje się nadanie nazwy ulicy w Liwie: Lisia. Sprawa dotyczy działki nr 129.
Rada Sołecka Sołectwa Liwa pozytywnie zaopiniowała propozycję nadania nazwy
tej ulicy.

Radna  Joanna  Karabinowska  –  Sołtys  Sołectwa  Liwa  poinformowała,
że  prośbę o opinię w tej sprawie otrzymała w dniu dzisiejszym przed sesją Rady.
Nie  miała  więc  możliwości  zebrania  Rady  Sołeckiej.  Jednak  zarówno  ona,
jak i  radna Nadzieja Jakubczyk – członek Rady Sołeckiej  nie wnoszą sprzeciwu
w sprawie nadania takiej nazwy ulicy.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,  że  biuro
Rady otrzymało informację od pracownika tut. urzędu, zajmującego się tą sprawą,
że  nie  ma  sprzeciwu  w  tej  sprawie.  Przypomniał,  że  wcześniej  przy podobnej
sytuacji  ustalono,  by  przed przedstawieniem radnym takiego projektu uchwały
tut. urząd zasięgnął opinii Rady Sołeckiej, by ktoś z jej członków, bądź pozostałych
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mieszkańców nie  był  zaskoczony  nadaniem takiej  nazwy ulicy.  Na  posiedzeniu
komisji nie przekazano takiej opinii, dlatego poproszono o jej uzyskanie na sesję
Rady Miejskiej.

Radna  Joanna  Karabinowska  stwierdziła,  że  ulica  ta  jest  bardzo  odległa.
Z  tego co wie,  to  był  wniosek o nadanie takiej  nazwy tej  ulicy.  Nie będą więc
przeciwstawiać się takiej nazwie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zwrócił  uwagę,  aby  na
przyszłość urząd szybciej uzyskał opinię Rady Sołeckiej w takiej sprawie, a nie na
ostatnią  chwilę  na  sesję  Rady.  Dodał,  że  Komisje  Rady  Miejskiej  pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 22 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała w sprawie nadania
nazwy ulicy w miejscowości Liwa została podjęta.

Uchwała Nr LVI/438/2023 
wg załącznika Nr 23 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  dotyczy  działki  nr  114/6  o  pow.  0,0464  ha,  położonej  w  m.  Miłomłyn.
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
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z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 24 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zbycia
nieruchomości została podjęta.

Uchwała Nr LVI/439/2023 
wg załącznika Nr 25 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że projekt
uchwały  dotyczy  działek  nr  46/16  o  pow.  0,0121  ha  i  46/18  o  pow.  0,0275  ha,
położonych w obrębie Winiec, gm. Miłomłyn. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie
zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 26 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zbycia
nieruchomości została podjęta.

Uchwała Nr LVI/440/2023 
wg załącznika Nr 27 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Sprawozdania  z  realizacji
programu współpracy Gminy Miłomłyn z organizacjami pozarządowymi w 2022 r.
oraz wieloletniego programu współpracy na lata 2019-2025”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 28 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że uchwała w sprawie przyjęcia
„Sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Miłomłyn z organizacjami
pozarządowymi w 2022 r. oraz wieloletniego programu współpracy na lata 2019-
2025” została podjęta.

Uchwała Nr LVI/441/2023 
wg załącznika Nr 29 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność
Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn.

Radny  Grzegorz  Żmijewski  poinformował,  że  jest  to  już  kolejna  skarga
skarżącej, którą będzie się zajmować Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Zapytał
Burmistrza Miasta i  Gminy, ile potrwa jeszcze wojna pomiędzy nim, a skarżącą,
bo  to  zaczyna  przypominać  „prywatną  wojnę”,  w  której  radni  nie  muszą
uczestniczyć. Zapytał, czy to trudno się spotkać i dojść do jakiegoś konsensusu.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  nie
prowadzi  z  tą  osobą  żadnej  wojny.  Zaprosił  tę  osobę  do  urzędu,  by  mogli
porozmawiać i wyjaśnić sobie pewne sprawy. Stwierdził, iż radny ma rację, że to już
za długo trwa.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sesję Rady opuścił radny
Piotr Antoszewski. W związku z tym od tego momentu w głosowaniu będzie brało
udział 13 radnych.

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  w  związku
z pracami komisji zostało zmienione uzasadnienie do projektu uchwały. Zapytał,
czy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji chce zabrać głos w tej sprawie.  

Radny Grzegorz Żmijewski - Z-ca Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji stwierdził, że miał pewne wątpliwości co do tego uzasadnienia. Przyjął to
do wiadomości.  Podziękował  radnym z innych komisji  Rady,  że też zajęli  się tą
sprawą.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 30 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie
rozpatrzenia  skargi  na  działalność Burmistrza Miasta  i  Gminy  Miłomłyn została
podjęta. Skarga została uznana za niezasadną.

Uchwała Nr LVI/442/2023 
wg załącznika Nr 31 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2023-2035.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 32 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2023-2035
została podjęta.

Uchwała Nr LVI/443/2023 
wg załącznika Nr 33 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy
Miłomłyn na 2023 r.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 34 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmian
w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2023 r. została podjęta.

Uchwała Nr LVI/444/2023 
wg załącznika Nr 35 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany sieci oddziałów przedszkolnych
w  szkołach  podstawowych  oraz  innych  form  wychowania  przedszkolnego
prowadzonych przez Gminę Miłomłyn.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że Komisje
Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Radny Szymon Andruszkiewicz przypomniał, iż na posiedzeniu komisji Rady
podnosił  kwestię,  że  uchwała  o  likwidacji  szkoły  w  Bynowie,  o  której  mowa
w  uzasadnieniu  została  uchwalona  w  kwietniu  br.  Na  sesji  w  maju  dokonano
zmiany  jednego  zapisu  tej  uchwały.  W  projekcie  uchwały  jest  nawiązanie  do
uchwały  z  kwietnia.  Zapytał  radcę  prawnego  tut.  urzędu,  czy  nie  powinno  się
powołać również na uchwałę z maja.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak wyjaśnił,  że w miesiącu
kwietniu Rada podjęła uchwałę, którą musiała zmienić na sesji w maju. Zmiana
dotyczyła  wejścia  w życie uchwały.  Zapytał,  czy  jeżeli  Rada odnosi  się  teraz do
danej uchwały, to należy wykazać uchwałę pierwotną, zmieniającą, czy obie.  

Radca prawny urzędu, Pan Zbigniew Drzystek stwierdził, że zawsze zajmuje
się stanowisko wobec pierwotnego aktu prawnego.  Jeżeli  był  on zmieniany,  to
należy zaznaczyć, że z późniejszymi zmianami. Zaznaczenie, że ten akt prawny był
zmieniany  jest  rzeczą  mniej  istotną,  nie  waży  o  ważności,  bądź  nieważności
uchwały.  Z  urzędu  uchwały  są  ogłaszane  w  BIP.  Uchwały,  które  są  prawem

 15



miejscowym są ogłaszane w dzienniku urzędowym i znany jest wszystkim tekst
podstawowy i  jego zmiany.  Aby  to  dokładnie  wyjaśnić,  można w uzasadnieniu
poruszyć tę kwestię.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak zapytał radcę prawnego,
czy  można dopisać w uzasadnieniu do projektu uchwały  zapis  „z  późniejszymi
zmianami”.

Radca prawny, Pan Zbigniew Drzystek poinformował, że tak.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
imienne projekt uchwały wraz ze zmianą.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 36 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zmiany
sieci  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  oraz  innych  form
wychowania  przedszkolnego  prowadzonych  przez  Gminę  Miłomłyn  została
podjęta.

Uchwała Nr LVI/445/2023 
wg załącznika Nr 37 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół
podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę  Miłomłyn  oraz  określenia  granic
obwodów  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę
Miłomłyn.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,
że ta uchwała również związana jest z uchwałą kwietniową w sprawie likwidacji
szkoły w Bynowie.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  poinformował,  że  w  uzasadnieniu  do
projektu uchwały również podana jest główna uchwała bez późniejszych zmian.
W związku z tym należy dopisać „z późniejszymi zmianami”.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował wprowadzenie tej zmiany do
projektu uchwały.
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Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że Komisje Rady Miejskiej
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał  pod głosowanie
imienne projekt uchwały wraz ze zmianą.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się”
0.

Protokół głosowania imiennego
z dnia 24 maja 2023 r.
wg załącznika Nr 38 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia
planu  sieci  publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Gminę
Miłomłyn  oraz  określenia  granic  obwodów  publicznych  szkół  podstawowych
prowadzonych przez Gminę Miłomłyn została podjęta.

Uchwała Nr LVI/446/2023 
wg załącznika Nr 39 do protokołu
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej
w Miłomłynie.

Adn. pkt 21. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.  

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  poinformował,
że interpelację do Burmistrza Miasta i Gminy za jego pośrednictwem złożyła radna
Joanna Karabinowska.

Radna  Joanna  Karabinowska  poinformowała,  że  jej  interpelacja  dotyczy:
1)  naprawy  ulicy  Zielonej  w  Liwie,  2)  naprawy  ulicy  Długiej  na  odcinku  tzw.
„kolonia”, która miała być sfinansowana z pieniędzy uzyskanych ze sprzedaży płyt
betonowych,  pozyskanych  z  rozbiórki  drogi  w  miejscowości  Rogowo.
W tym momencie radna odczytała interpelację.

Interpelacja wg załącznika
Nr 40 do protokołu 
Nr LVI/2023 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.
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Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,
że odpowiedzi na interpelacje udzieli na piśmie. Nadmienił, że jeżeli chodzi o ulicę
Zieloną  w  Liwie,  to  na  ostatniej  nadzwyczajnej  sesji  Rady  dnia  12  maja
poinformował,  że ulica będzie naprawiona w ciągu  tygodnia.  Nawierzchnia tej
drogi  będzie  wyrównana  wynajętą  w  tym  tygodniu  równiarką  i  zostanie
dowieziony materiał. Dodał, że do niego przychodzą różni mieszkańcy, jedni chcą,
by  naprawić  tę  drogę,  a  drudzy  nie  chcą.  Większość  mieszkańców chce,
by naprawić tę drogę i będzie ona zrobiona. Jeżeli chodzi o pieniądze ze sprzedaży
płyt,  to  była  równana  równiarką  droga  do  kolonii  Liwy  i  jest  ona  przejezdna.
Nie wie, czy teraz na tę drogę trzeba jeszcze położyć płyty. Jak będzie potrzeba,
to można dowieźć w newralgiczne miejsca materiał. Droga do kolonii ma długość
około  500  m  i  po  równaniu  równiarką  jest  w  tej  chwili  przejezdna.
Płyt wystarczyłoby tylko na 200 m i nic by to nie dało. Po opadach deszczu okaże
się, jak to będzie wyglądało. Pojedzie, sprawdzi i odpowie na piśmie.

Radna  Joanna  Karabinowska przeczytała  fragment  przedostatniego
akapitu pisma z ubiegłego roku o treści: „W 2023 roku z wolnych środków zostanie
zakupiony materiał do naprawy dróg i w pierwszej kolejności zostaną naprawione
drogi gminne w Sołectwie Liwa”. Dodała, że mieszkańcy Sołectwa Liwa liczą na to,
że te pieniądze będą przeznaczone na naprawę dróg w ich sołectwie.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  była
równana  równiarką  droga  na  kolonię  Rogowa,  kolonię  Liwy,  do  dawnego
wysypiska. Uważa, że nie ma potrzeby nawożenia materiału na drogę, jak nie ma
ubytków w nawierzchni.  Jeżeli  będą potrzeby, to prosi,  by zgłosić to na piśmie.
Wówczas pracownik pojedzie w teren i sprawdzi.  

Sołtys  Sołectwa  Liksajny,  Pani  Donela  Zegadło  poinformowała,
że w Liksajnach powrócił problem wody. Od przedwczoraj mieszkańcy zgłaszają
jej,  że woda pobierana z wodociągu jest bardzo brudna. Pracownik spółki PGK,
który odpowiada za drożność sieci poinformował, że zaobserwowali kradzież wody
z  hydrantów.  Wówczas  włączają  się  dodatkowe  pompy,  jest  większe  ciśnienie,
to wszystko się miesza i  taki  jest efekt.  Zapytała,  czy tego nie da się wypłukać,
czy  zastosować  dodatkowych  filtrów.  Zwróciła  się  z  prośbą,  by  zająć  się  tym
problemem.

Burmistrz Miasta i  Gminy Stanisław Siwkowski  stwierdził,  że te problemy
były i prawdopodobnie będą następne dopóki nie zostanie połączony „bajpasem”
wodociąg  na  Mazurskie  Wrota, to  wtedy  Liksajny  będą  zasilane  z  Miłomłyna.
Nie wie, czy to jest w środku wsi, czy na końcu, czy są robione płukania, czy nie.
W przypadku kradzieży wody, wszystko się w sieci miesza. Potem woda uderza
i czyści rurę. Tam, gdzie są te przypadki mieszkańcy powinni zgłaszać. Wówczas
spółka odkręci hydrant i wypłucze sieć. 

Radny Grzegorz Żmijewski zapytał, kto kradnie tę wodę.  Prawdopodobnie
musi podjechać jakaś duża cysterna i tę wodę tam pobierać.

Sołtys  Sołectwa  Liksajny,  Pani  Donela  Zegadło  poinformowała,
że prawdopodobnie rolnicy, którzy mają stado bydła albo robią opryski.
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Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak stwierdził,  że są odcinki
sieci, które nie mają przepływu, woda tam stoi. W momencie otwarcia wszystko się
miesza z tych odcinków zastanych. Uważa, że trzeba monitorować sprawę i uczulić
mieszkańców, aby tego nie robili. 

Sołtys Sołectwa Liksajny,  Pani  Donela Zegadło stwierdziła,  że problemem
jest również to, iż nie są udrażniane hydranty. Dla przykładu przypomniała, że kilka
lat temu w Liksajnach był pożar.  Nie można było skorzystać z wody z hydrantu
znajdującego się naprzeciw palącej się stodoły, gdyż hydrant był niedrożny.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że odbyło
się  spotkanie  z  Prezesem  PGK.  Jednym  z  punktów  była  sprawa  niedrożnych
hydrantów.  Pani  Prezes  poinformowała,  że  spółka  sprawdza  sieć  wodociągową
i  stara  się  wymieniać  te  hydranty  na  nowe.  Przewodniczący  poinformował,
iż zakłada, że to jest po stronie spółki i ta akcja hydrantowa będzie kontynuowana.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  potwierdził  to,  co
powiedziała  Pani Prezes PGK.

Radny Grzegorz Żmijewski poinformował, że w dniu wczorajszym pół dnia
lała się woda z hydrantu w Liksajnach.   

Sołtys Sołectwa Liksajny,  Pani  Donela Zegadło poinformowała,  że to było
płukanie sieci.

Radny  Szymon  Andruszkiewicz  przypomniał,  że  kilka  lat  temu  była
naprawiana ul. Sportowa w Miłomłynie. Na jego pytanie o progi zwalniające, które
uniemożliwią  osobom  kierującym  pojazdami  poruszanie  się  z  nadmierną
prędkością  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  odpowiedział,  że  postawi  znak  drogowy
ograniczający prędkość. Od tego czasu minęło już kilka lat, kończy się kadencja
Burmistrza i jego. Zapytał więc, czy postawi ten znak na tym osiedlu  i przy okazji
znak  o  równorzędności  skrzyżowań.  Dodał,  że  jest  problem,  gdyż  dwóch
mieszkańców osiedla jeździ z nadmierną prędkością.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że w tej chwili
nie  będzie  stawiać  tych  znaków,  gdyż  będą  prowadzone  prace  kanalizacyjne
(przewierty).  Przypomniał,  że  zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  w  mieście
dopuszcza  się  prędkość  pojazdów  50  km/h.  Przypadki  nie  przestrzegania
przepisów na  tej  ulicy  należy  zgłaszać  na  policję.  Zaproponował,  by  w sprawie
postawienia oznakowania na tej ulicy radny zgłosił się do niego w celu ustalenia
znaków drogowych i ich lokalizacji.  Przy okazji dodał, że do miejscowości Skarpa
jeszcze nie został  położony asfalt  a mieszkańcy już chcą, by zamontować progi
zwalniające.

Adn. pkt 22. Wolne wnioski i informacje.

Radna Małgorzata Düformantel zapytała Burmistrza, czy w trakcie realizacji
drogi do Tardy będzie można uwzględnić wykonanie ścieżki rowerowej,  o którą
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proszą mieszkańcy. Następnie podziękowała w imieniu swoim i mieszkańców jej
osiedla  pracownikowi  tut.  urzędu  zajmującemu  się  w  zastępstwie  za  innego
pracownika  sprawami  porządkowymi  i  dróg  na  terenie  gminy  za  dobrą
współpracę,  m. in.  w zakresie utrzymania czystości  na ich osiedlu,  placu zabaw
oraz odśnieżania dróg.   

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że jeśli chodzi
o  drogę  powiatową  do  Tardy,  to  jest  już  wykonana  dokumentacja,  złożony
wniosek, pieniądze chyba nie są jeszcze przyznane. Inwestycja ma być wykonana
w tym roku. Droga nie będzie wykonana do samej Tardy. Nie są przewidziane tam
ścieżki  rowerowe. Chodnik jest  przewidziany od skrzyżowania z ul.  Jarzębinową
w Miłomłynie do sklepu znajdującego się po prawej stronie drogi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  Tomasz Kasprzak stwierdził,  że wykonanie
tej drogi to zadanie powiatu, więc gmina nie wiele może.  

Radny  Szymon Andruszkiewicz  w nawiązaniu  do wypowiedzi  Burmistrza
odnośnie progów zwalniających na drodze do miejscowości Skarpa poinformował,
że jeden z mieszkańców Miłomłyna mówi,  że drogą,  przy której  mieszka osoby
poruszające się pojazdami jeździły kiedyś normalnie, a teraz po wyremontowaniu
tej  drogi  narzeka,  że  turyści  jeżdżą  z  nadmierną  prędkością,  co  zagraża
bezpieczeństwu osób korzystających z drogi. Po to są te progi zwalniające.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław Siwkowski  poinformował,  iż  zgodnie
z  przepisami  progi  zwalniające  powinny  być  tylko  na  osiedlach,  a  na  drogach
powiatowych i gminnych nie.  Progi te można wykonać, ale jest to koszt.

Radna  Joanna Karabinowska poinformowała,  iż  mieszkaniec  Liwy  zgłosił,
że nie działa przepompownia przy wiacie dla rowerów znajdującej się przy drodze
w kierunku Zalewa (od jakiegoś czasu wydziela się z niej nieprzyjemny zapach i nie
słychać,  żeby  włączały  się  pompy). Zapytała,  czy  jest  szansa,  by  naprawić  tę
przepompownię,  bo  lada  moment  będą  zapchane wszystkie  i  będzie  problem
w całej wsi.  Zwróciła uwagę, że woda pobierana z wodociągu w Liwie śmierdzi,
więc jakaś przyczyna ku temu musi być.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  zwrócił  uwagę,  że  jeżeli
przepompownia nie działa kilka dni,  to trzeba było od razu zgłosić ten fakt  do
spółki, bądź do niego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował, że do Rady
wpłynęły następujące pisma:

• z  dnia  13  kwietnia  2023  r.  osoby,  która  składała  skargę  na  Burmistrza
w sprawie prośby o odpowiedź na pytania zgłoszone podczas LIV sesji Rady
Miejskiej w Miłomłynie,

• zażalenie na Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Miłomłynie
w związku z podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia poprzedniej skargi.
W związku z tym wystąpił z pismem do komisji o złożenie wyjaśnienia w tej
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sprawie.  Komisja  udzieliła  odpowiedzi,  że  na  posiedzeniach   rozpatrzyła
wszystkie kwestie zawarte w tej skardze. Skarżąca, która złożyła to zażalenie
została o tym poinformowana.

• trzy skargi z dnia 8 maja 2023 r.  i  jedna skarga z dnia 9 maja 2023 r.  na
bezczynność  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  w  związku  z  brakiem
odpowiedzi na składane wcześniej pisma przez skarżącego,

• skarga  z  dnia  3  maja  2023  r.  przekazaną  według  właściwości  przez
Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego,

Skargi  te  zostaną  przekazane  do  rozpatrzenia  Komisji  Skarg,  Wniosków
i Petycji Rady Miejskiej w Miłomłynie.

• pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Elblągu informujące o ustaleniu liczby
ławników, która powinna być wybrana na kadencje 2024-2027 przez Radę
Miejską w Miłomłynie. Wybory będą przeprowadzone na jesieni br.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Kasprzak poinformował,
że  17  czerwca  br.  w  Miłomłynie  odbędzie  się  V  Rekonstrukcja  Historyczna
Rozpoczęcia Budowy Kanału Elbląskiego. W przedsięwzięcie zaangażowane jest
kilka  stowarzyszeń  miłomłyńskich,  m.  in.  Stowarzyszenie  Na  Rzecz  Przyszłości
Miłomłyna, Stowarzyszenie Mozaika, wolontariusze oraz Stowarzyszenie Navicula,
które  organizuje  pokazy  ratownictwa  wodnego.  Przybycie  na  imprezę
zapowiedziało wielu gości  spoza gminy.  Zaprosił  mieszkańców gminy,  by wzięli
udział w tej imprezie i przebrali się w stroje z epoki.  

Burmistrz Miasta i  Gminy Stanisław Siwkowski poinformował,  że impreza
rozpocznie się o godz. 16.00 przemarszem z rynku Miłomłyna na śluzę z udziałem
orkiestry. Na  organizację  tej  imprezy  Gmina  pozyskała  pieniądze  z  Krajowego
Ośrodka  Wsparcia  Rolnictwa.  Zachęcił  stowarzyszenia  oraz  koła  gospodyń  do
wzięcia  udziału  w  konkursie  kulinarnym  podczas  tej  imprezy  na  „Potrawy
regionalne  Mazur  Zachodnich”,  w  którym będą wręczane nagrody.  Zabawa na
placu przy Nadleśnictwie będzie trwała do godz. 23.00.

Radna  Emilia  Szymańska  zwróciła  się  z  prośbą  w  imieniu  mieszkańców
ul.  Jarzębinowej  w  Miłomłynie  o  zebranie  i  wywiezienie  śmieci  oraz  gałęzi  ze
skwerku  „Pod  mirabelkami”,  postawienie  kosza  i  skoszenie  placu  zabaw  na
ul. Jarzębinowej.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że zostanie to
wykonane w miarę możliwości. Zwrócił się z prośbą do radnej, by przypilnowała
tego, aby mieszkańcy dbali o utrzymanie tego miejsca w czystości.  

Radna Emilia Szymańska poinformowała, że przekaże to mieszkańcom.  

Więcej wnioski i informacji nie zgłoszono.
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Adn. pkt 23. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku LVI zwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej 
Krystyna Staszyńska    Tomasz Kasprzak
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